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MINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BUITENLANDS BELEID EN 
ONROEREND ERFGOED 
 
 
 
Vlaamse overheid  -  Aanstelling advocaten 
 
In de Kamer van Volksvertegenwoordigers lag federaal minister van Mobiliteit Galant 
onder vuur voor de manier waarop een samenwerking tussen haar kabinet en een 
advocatenkantoor tot stand was gekomen. Zo zou het advocatenkantoor gekozen zijn 
zonder publieke aanbesteding of onderhandelingsprocedure, hoewel dat wettelijk 
verplicht is. 
 
Om misstappen als deze te vermijden, wil premier Michel "aan de Kanselarij vragen 
instructies op te stellen om de wetgeving over de openbare aanbestedingen te kaderen”. 
 
1. Hoe worden de advocatenkantoren op het Vlaamse niveau aangesteld? 

2. Hoe gebeurt dat bij de departementen, agentschappen en administraties die onder 
de bevoegdheid van de minister vallen?   

 
 
Deze vraag werd gesteld aan de ministers Geert Bourgeois (80), Hilde Crevits (81), 
Annemie Turtelboom (58), Liesbeth Homans (134), Ben Weyts (243), Jo Vandeurzen 
(140), Philippe Muyters (124), Joke Schauvliege (134), Sven Gatz (50). 


